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Aanwezig namens het college:   wethouder Rensen en wethouder Beimers 
 
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda. 
De voorzitter deelt mede dat mevrouw Roza (SP) en de heer Van de Braak (GL) afwezig 
zijn. Er is verzocht om overheveling van de volgende punten: 
- agendapunt 7, Raadsbrief: Klanttevredenheidsonderzoek Woej 
- agendapunt 8, Raadsbrief: uitstel oplevering atletiekbaan en onvoorziene, extra kosten 
De fractie van de VVD geeft aan dat op basis van de beantwoording van de vragen die 
gesteld zijn bij agendapunt 8, ingestemd kan worden met het advies om de raadsbrief voor 
kennisgeving aan te nemen. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 
 
3. Vragenuur. 
De heer Paardekooper (CDA) informeert naar de stand van zaken m.b.t. de naschoolse 
opvang in het nieuwe schooljaar. Hij vraagt zich af hoe de situatie op macroniveau is. 
Daarnaast is hij van mening dat schoolbesturen met meerdere aanbieders gesprekken 
moeten voeren. Hij constateert dat de markt niet transparant is. 
Wethouder Zwartepoorte antwoordt dat de dubbeltellingen uit de wachtlijsten zijn gehaald, 
maar dat er nog steeds sprake is van tekorten in de kinderopvang. Zij merkt op dat de 
schoolbesturen liever met één aanbieder werken. 
 
Wethouder Zwartepoorte zegt toe: 
- nog voor de Voorjaarsnota inzicht te geven in de wachtlijsten; 
- voor de zomervakantie een terugkoppeling te geven over de gesprekken met de 
schoolbesturen inzake meerdere aanbieders; 
- de aanbieders om transparantie te vragen, met de aantekening dat het om commerciële 
instellingen gaat waar de gemeente geen invloed op kan uitoefenen. 
 
4. Organisatie Jongerengemeenteraad 2009 (2008/14176). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Tiggelman (CDA), de heer Brokke (VVD), 
mevrouw Cornelissens (GL), de heer Schellings (D66) en mevrouw Mallée antwoordt 
mevrouw Stemerdink (PvdA) als voorzitter van de Werkgroep Jongeren dat zij blij is dat de 
meeste fracties hebben aangegeven bereid te zijn om mee te werken aan de 
Jongerengemeenteraad. Het is niet bekend of scholen zelf deze dag evalueren, maar er zal 
een extra beroep op de scholen worden gedaan om deelnemers goed te begeleiden. Zij 
adviseert de commissie/raad om nog vóór de zomer de thema’s vast te stellen zodat de 



organisatie van start kan gaan. Het blijft mogelijk om buiten de thema’s om projecten in te 
dienen.  
 
De commissie neemt de raadsbrief voor kennisgeving aan en verzoekt de griffie om op basis 
van de brief een concept-raadsbesluit te formuleren zodat de raad op 8 juli 2008 een besluit 
kan nemen over de organisatie van de Jongerengemeenteraad 2009. 
 
5. Raadsbrief: Jaarrekening 2007 van de Dienst Sociale Werkvoorziening Rijswijk en 
omstreken (2008/11600). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Van der Holst (D66), mevrouw 
Cornelissens (GL) en de heer Paardekooper (CDA) antwoordt wethouder Rensen dat 
tijdens de laatste raadsvergadering is afgesproken dat het college kwartaalrapportages zal 
uitwerken met aandacht voor beoogde resultaten. De DSW is verantwoordelijk voor de 
financiële rapportages. Een en ander wordt nog afgestemd met de DSW. De wethouder merkt 
op dat de DSW een ondernemingsrisico draagt, zodat het opbouwen van een reserve 
belangrijk is. In de begroting zal beter zichtbaar worden gemaakt wat er met de reservering 
gebeurt. Op korte termijn zijn investeringen op software en administratief gebied gewenst.Bij 
het opstellen van de begroting 2009 zal nader ingegaan worden op de investeringen. Op 
basis van de opgedane ervaringen is hij van mening dat de eventuele boete op de uitstroom 
een beperkt risico is. Gemeentelijke stages kunnen geen rol vervullen bij de uitstroom. De 
wachtlijst in Leidschendam-Voorburg is vrijwel weggewerkt met de aantekening dat de laatste 
2 maanden weer wat extra instroom is geweest. De wachtlijst is in beheer bij de DSW, maar 
geordend per gemeente. 
De wethouder erkent dat de jaarrekening te laat aangeleverd is, maar hij constateert tevens 
dat het belangrijkste moment voor de raad ligt in de vaststelling van de gemeentelijke 
bijdrage. De raad stelt deze bijdrage vast bij de gemeentebegroting 2009. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
6. Raadsbrief: Begroting 2009 van de DSW Rijswijk en omstreken (2008/11613). 
In reactie op vragen en opmerkingen van mevrouw Aris (VVD), de heer Brussaard (PvdA) 
en de heer Paardekooper (CDA) antwoordt wethouder Rensen dat de directie van de DSW 
bij het opstellen wat te snel heeft geanticipeerd op de nieuwe wetgeving. In het DB zijn 
hierover reeds opmerkingen gemaakt. Het is de bedoeling om in de toekomst de sociale 
doelstellingen in de begroting op te nemen. Bij de terugkoppeling aan de raad zal dit 
zichtbaar worden gemaakt. Met de directie wordt een uitvoeringsovereenkomst opgesteld 
over de te leveren prestaties.  
De doorlichting van de DSW heeft tot gevolg dat enkele afdelingen afgestoten worden. In de 
toekomst zal hierover eveneens worden gerapporteerd. 
Tijdens de behandeling van de Voorjaarsnota zal de wethouder nader inzicht geven in de 
mogelijkheid om bij de gemeente werkervaringsplekken te creëren. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
7. Raadsbrief: Klanttevredenheidsonderzoek Woej (2008/10992). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Smitshuysen (VVD), de heer Tolido (GB) 
en mevrouw Cornelissens (GL) antwoordt wethouder Beimers dat het vrijwilligerspunt in de 
Groene Loper weliswaar voor aanloop in het wijkgebouw heeft gezorgd, maar dat 
verplaatsing noodzakelijk is voor de bekendheid van dit punt. De Groene Loper is ook als 
wijkcentrum in gebruik. Via de sociale wijkaanpak en de wijkopbouwwerker worden 
initiatieven ontplooid voor de wijk.  
Het versterkingsprogramma is een suggestie van de onderzoekers, maar dit is alleen mogelijk 
als er meer tijd beschikbaar is voor de opbouwwerker. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
8. Raadsbrief: uitstel oplevering atletiekbaan en onvoorziene, extra kosten 
(2008/12484). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 



9. Besluitenlijst commissie maatschappelijke activiteiten 19 mei 2008 (2008/13689). 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
10. Besluitenlijst commissie maatschappelijke activiteiten 26 mei 2008 (2008/13685). 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
11. Terugkoppeling bestuurlijk overleg Stadsgewest Haaglanden. 
Van de terugkoppelingsmogelijkheid wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
Sluiting: 21.00 uur 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de 
commissie Maatschappelijke Activiteiten 
op 14 juli 2008. 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 

 


